

List of Nominees for BOD

Short Description of KAZUMASA FUJITA

Mr. Kazumasa Fujita has more than 30 years of experience in plant projects and urban development. Mr. Fujita holds a Faculty of civil engineering, Major: traffic engineering.

Short Description of JULLEN JEAN GERALD RICHARD DIAZ

Mr. Julian has more than 16-years' experience in Finance, Investments, Advisory, Audit and Consulting, and graduated with advanced degree in applied Mathematics and Social Sciences from Paris DAUPHINE University, France in 2003 and then MSc. In Risks and Asset Management & Master in Management from EDHEC, France in 2007.

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

نبذة مختصرة عن المترشح: KAZUMASA FUJITA
يتمتع الفاضل/ كازوماسا فوجيتا بأكثر من 30 عاماً من الخبرة في مجال مشاريع المصانع والتنمية الحضرية. الفاضل/ فوجيتا حاصل على شهادة الهندسة في تخصص الهندسة المرورية.

نبذة مختصرة عن المترشح: JULLEN JEAN GERALD RICHARD DIAZ

الفاضل/ جوليان لديه خبرة تزيد عن 16 عاماً في مجالات التمويل والاستثمار والاستشارات والتدقيق والاستشارات، وقد تخرج بدرجة متقدمة في الرياضيات التطبيقية والعلوم الاجتماعية من جامعة باريس دوفين بفرنسا عام 2003 ثم ماجستير في إدارة المخاطر والأصول وماجستير في الإدارة من EDHEC، فرنسا عام 2007.

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.ر)

mcd

